The Hong Kong Association of Medical Laboratories Limited 香港醫務化驗所總會

www.hkaml.org

Membership Application Form 會籍申請表格

Type of membership 會籍類別 Ordinary membership 基本會籍 Associate membership 附屬會籍 Corporate membership 機構會籍 Honorary membership (by invitation only) 榮譽會籍 (祇屬邀請) Individual membership (by invitation only) 個人會籍(祇屬邀請) Life membership (by invitation only) 永久會籍 (祇屬邀請) Laboratory 化驗所: Address 地址: ** Business registration number: 商業登記號碼 Name of representative 代表人姓名: *Mr. / Ms. /Dr. _____ Telephone number 電話號碼: (office 公司) (mobile 手提) Fax number 傳真號碼: Email address 電郵地址: **HKMLT Board registration number: 香港醫務化驗師管理委員會註冊號碼 Signature 簽署: _____ Date 日期: ____ Company Chop (if applicable) 公司圖章 (如果適用): *Delete whichever inapplicable 删除不適當 ** Documentary support is necessary 須提供文件證明 Handled by: _____ For HKAML use only Membership No.: Reference: ☐ Approved ☐ Rejected Date of Entry : For cheque record:

HK\$

Bank:

MEMBERSHIP 會籍

There are six classes of membership: Ordinary, Individual, Life, Associate, Corporate and Honorary.

會籍可分為:基本、個人、永久、附屬、機構、榮譽、六個類別。

Ordinary, Individual and Life membership have voting rights, the other memberships are non-voting classes.

基本、個人及永久制會籍均屬有投票權組別,其他類別不設有投票權。

VOTING CLASSES 有投票權組別

Ordinary membership 基本會籍

A medical laboratory with business registration in Hong Kong may apply to become an Ordinary Member. An applicant shall nominate an individual who holds a HKMLT Board Part I registration to be its representative. No applicant shall be entitled to nominate more than one individual to be its representative.

凡持有香港商業登記的醫務化驗所均可申請成為基本會員。該申請公司可指派一名持有一級註冊的醫務化驗師為其代表。所有申請公司不可指派多於一名人任為其代表。

Individual membership 個人會籍

Representative of a private medical laboratory who holds HKMLT Board Part I registration. This class is *by invitation only*, approval is subject to the final decision of HKAML.

個人會籍**祇屬邀請**類別,應邀者需為私營化驗所的公司代表及為一級註冊醫務化驗師,並必須經香港醫務化驗所總會最後審批。

Life membership 永久會籍

For Founder Members only.

僅屬創會會員。

NON-VOTING CLASSES 無投票權組別

Associate membership 附屬會籍

Any registered Medical Laboratory Technologist is eligible for this membership.

任何註冊醫務化驗師均有資格申請成為附屬會員。

Corporate membership 機構會籍

This class of membership is for commercial companies/organizations that have accepted an invitation from HKAML to join. Corporate Members enjoy most privileges of membership, but have **no** voting rights.

此類別只適用於已接受香港醫務化驗所總會邀請的商業機構或團體。機構會員可享有會員福利,並無投票權。

Honorary membership 榮譽會籍

This class is by invitation only, approval is subject to the final decision of HKAML.

榮譽會籍**祇屬邀請**類別,必須經香港醫務化驗所總會最後審批。

Membership Fees 會費:

Ordinary membership 基本會籍 : HK\$ 1,000 per year 每年 1,000 港元 Individual membership 個人會籍 : HK\$ 1,000 per year 每年 1,000 港元

Life membership 永久會籍 : Not applicable 不適用

Associate membership 附屬會籍 : HK\$ 300 per year 每年 300 港元 Corporate membership 機構會籍 : HK\$3,000 per year 每年 3,000 港元

Honorary membership 榮譽會籍 : Not applicable 不適用

Applications for Membership 會籍申請方法:

Application forms may be obtained from the committee members' offices and applications must be forwarded to the address below. Fees are not due until the application is approved.

申請表格可於委員會會員辦事處索取。申請表格必須送回下述地址。有關會費待申請批准入會時才需繳付。

Enquiries 查詢:

Enquiry hotline 查詢熱線 : 2359 3880 (Mr. Adrian Li, Membership Director)

Fax number 傳真號碼 : 2359 3881

Email address 電郵地址 : membership@hkaml.org

Mailing address 通訊地址 : Room 911-912, Hang Shing Building, 363 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong.

九龍彌敦道 363 號恆成大廈 911-912 室